
№ 7 (181) від 22 лютого 2013 року

У Рівненському обласному Центрі фізичної 
культури і спорту інвалідів «Інваспорт» 
відбулись урочистості за підсумками 
виступів у 2012 році «Наша спортив-
на гордість». На даному заході, серед 
спортсменів-інвалідів чільне місце зайняли 
представників Міжнародного економіко-
гуманітарного університету імені академіка 
С.Дем’янчука.

Нагадаємо, що вихованці обласного 
«Інваспорту», і водночас студенти та ви-
пускники факультету здоров’я, фізичної 
культури і спорту нашого університету, 
стали призерами Паралімпйських ігор у 
Лондоні. Це — володарки бронзових на-
город з дзюдо Юлія Галінська і Наталія 
Ніколайчик, із плавання - Ярина Матло, 
і володар срібної нагороди у складі збірної 
команди України з футболу, випускник 
факультету Ігор Косенко. Випускник 
Олександр Помінов хоч і не став призером, 
проте ввійшов до десятки найсильніших у 
своїй ваговій категорії з дзюдо. 

До привітань інваспортсменам, 
які навчаються в нашому університеті 

приєднались ректор, професор Анатолій 
Дем’янчук та декан факультету здоров’я, 
фізичної культури і спорту Лідія Завацька. 
Учасники Лондонських змагань отримали 
грамоти та грошові премії. 

Наступна Паралімпіада відбудеться аж 
через чотири роки, тож сподіваємось, що у 
ній знову братимуть участь представники 
нашого університету. Наразі спортсмени з 
вадами слуху готуються до Дефлімпійських 
ігор, які пройдуть влітку у болгарській 
столиці Софії. У складі збірної команди 
України з футболу там виступатиме випуск-
ник нашого вишу Сергій Фролов.

Можна згадати й інших сильних духом 
молодих людей, які своїми виступами у 
складі збірних команд України прославля-
ють Міжнародний економіко-гуманітарний 
університет:  Катерину Гусєву (дзюдо серед 
спортсменів з вадами слуху), Надію Сівак 
і Наталію Колесову (спортивні танці на 
візку серед спортсменів з порушеннями 
ОРА), Романа Курова і Романа Набухот-
ного (пауерліфтинг серед спортсменів з 
вадами зору). 

Представників МЕГУ вшанували в «Інваспорті»
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Нещодавно з Угорщини повернулися 
випускники факультету європейської 
освіти спеціальностей «Туризм та 
готельно-ресторанні послуги» та 
«Господарювання і менеджмент», 
які навчалися за спільними про-
грамами Міжнародного економіко-
гуманітарного університету імені 
академіка С. Дем’янчука та 
Університету прикладних наук імені 
Яноша Кодолані (м. Секешфехервар). 

У партнерському виші вони 
складали державний іспит і захи-
щали дипломні проекти. Державна 
екзаменаційна комісія, до складу якої 
входили представник Будапештсь-
кого університету, фахові викладачі 
Університету Яноша Кодолані та 
декан факультету європейської освіти 
МЕГУ, відзначила високий рівень 
підготовки проектів, а роботи Ролан-
да Данча, Альони Бакунець, Аліни 
Гладкої та Марини Обухової навіть 
рекомендувала до подальшої наукової 
розробки. Ці студенти отримали за-

прошення на навчання в магістратурі 
угорського університету. Втім, вони 
можуть обирати — продовжити на-
вчання в Угорщині чи тут, у стінах 
рідного Міжнародного економіко-
гуманітарного університету імені 

академіка Степана Дем’янчука. Скла-
дання державного іспиту українськими 
студентами у Секешвехерварі не прой-
шло непомітним в угорському місті — 
про цю подію розповіли у програмі но-
вин на одному з місцевих телеканалів.

Сертифікати на от-
римання премій голови 
Рівненської обласної 
державної адміністрації 
отримали двоє студентів 
Міжнародного 
економіко-гуманітарного 
університету імені 
академіка Степан 
Дем’янчука. 

Студента І курсу 
магістратури факультету 
кібернетики Мирослава 
Попадинця відзначено 
за активну громадсь-
ку роботу в студентсь-
кому самоврядуванні 
університету. 

А студентка І кур-
су факультету європейської освіти, 
за спеціальністю «журналістика» 
Сніжана Сноч посіла друге місце в 
ІІІ етапі Всеукраїнського конкурсу-
захисту науково-дослідницьких робіт 
учнів-членів Малої академії наук 
України. Керівником її наукової ро-
боти, присвяченої мовній агресії мас-
медіа, була кандидат філологічних 
наук, доцент, завідувач кафедри ре-
клами та мови ЗМІ Ольга Мітчук. 

Загалом голова Рівненської ОДА 
Василь Берташ призначив 96 премій 
в трикратному розмірі мінімальної 
заробітної плати кожна. Її отри-

мали 17 студентів вищих навчаль-
них закладів усіх форм власності 
та рівнів акредитації, 32 призери 
IV етапу Всеукраїнських олімпіад з 
базових дисциплін, 33 призери ІІІ 
етапу Всеукраїнського конкурсу-
захисту науково-дослідницьких робіт 
учнів — членів Малої академії наук 
України, 12 призерів фінального етапу 
Міжнародного мовно-літературного 
конкурсу учнівської та студентської 
м о л о д і  і м е н і  Та р а с а  Ш е в ч е н -
ка та два призери Всеукраїнських 
конкурсів фахової майстерності. На 
преміювання обдарованої молоді 
передбачено 329 060 грн.

Випускники МЕГУ захистились в Угорщині

Наших студентів преміював 
голова Рівненської ОДА

Нещодавно у м. Києві відбулася 
робоча зустріч ректора МЕГУ 
професора А.С.Дем’янчука з Над-
звичайним і Повноважним Послом 
Бельгії в Україні її Високістю 
Пані Яною Зікмундовою. 

Під час зустрічі професор 
А.С.Дем’янчук передав пані 
Послу презентаційний альбом 
про співпрацю між МЕГУ та 
Університетським коледжем 
«ARTESIS» (м. Антверпен). 

Також ректор МЕГУ запросив 
Її високість Пані Яну Зікмундову 
взяти участь в урочистостях з на-
годи святкування 20-річчя з дня 
заснування університету. Пані 
Посол із вдячністю прийняла 
запрошення, а також відзначила 
високий рівень співпраці між 
двома ВНЗ. 

 Зі свого боку Пані Посол 
пообіцяла надавати повне сприян-
ня розвитку та поглибленої такої 
україно-бельгійської співпраці у 
царині освіти і науки.

Зустріч в 
Бельгійському 
посольстві
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Сьогодні на запитання 
нашого кореспондлента 
відповідає декан юридичного 
факультету МЕГУ, кан-
дидат філософських наук, 
доцент Андрій Васильович 
Матвійчук.  

-- Пане Андрію, Ви, новий 
декан юридичного факульте-
ту, а “нова мітла”, як відомо, 
“мете по-новому”: які  зміни 
очікують факультет?

 --  Цей навчальний рік 
особливий: університету 
виповнюється 20 років, а 
юридичному факультетові 
10 років і це, безпереч-
но,  особливий р івень 
відповідальності. Що ж до 
“нової мітли”, то завдяки 
нашим студентам, випускни-
кам і викладачам факультет 
нині має добру репутацію. 
Нашою родзинкою завжди 
було те, що він вирізнявся 
з поміж інших новаторсь-
кими підходами – зокрема 
в організації позанавчаль-
ного часу студентства. І від 
цього ми відмовлятися не 
будемо. Втім надалі більший 
наголос зробимо всетаки 
на науковій роботі. Наукова 
діяльність має закріплювати 
і розвивати знання, які 
набуваються на заняттях, 
а згодом стати фундамен-
том професійної діяльності. 
Отож наукова робота на 
юридичному факультеті буде 
пріоритетною.

-- Чи буде продовжена 
співпраця з військовою кафе-
дрою НУВГП ?

-- Так. Ми комплектуємо 
з наших студентів групу до 

20 чоловік. Відбираємо кра-
щих студентів за рейтингом 
балів та рівнем громадської 
активності. Цього року 
відбувся перший набір і ця 

практика продовжиться. Ми 
зацікавленні, щоб наші сту-
денти мали якомога більше 
конкурентних переваг, щоб 
бути затребуваними на ринку 
праці. Додам, що студен-
ти лише двох рівненських 
вишів можуть навчатися на 
військовій кафедрі, зокрема 
студенти-юристи МЕГУ.

-- Розкажіть, як ви змогли 
поєднати такі, на перший по-
гляд, не поєднанні речі як радіо, 
технічну освіту, юридичну 
освіту та філософію?

 -- На радіо я прийшов не 
випадково, адже ще у школі 
організував дискотеки, і досі 
люблю слухати різну музику. 
Від радіопередач і роботи в 
прямому ефірі отримую насо-
лоду, знаєте, такий особливий 

драйв. До того ж, за час ро-
боти на “Радіо Трек” – а це 
майже 17 років, спілкувався 
з такими відомими людьми 
як В. Ющенко, В. Кличко, 

В. Литвин, М. Боярський, В. 
Жириновський, О. Тягнибок, 
Б. Тарасюк, О.Мороз. Осо-
бисто знайомий з багатьма 
місцевими політиками та 

громадськими діячами, що 
зрештою є дуже корисним 
життєвим досвідом. Щоправ-
да нині радіо більше, як хобі, 
адже основні завдання тут, в 
МЕГУ. 

Тепер щодо поєднання 
різних галузей освіти та нау-
ки. У мене справді перша 
освіта технічна – перший ви-
пуск інженерів-екологів во-
дника у 1996 році. Вже за рік 
поступив в аспірантуру тоді 
Технічного університету во-
дного господарства на кафе-
дру філософії – втім екології 
не зрадив і досліджував 
феномен екологічного 
знання. Отож у 2001 році 
здобув степінь кандидата 
філософських наук. Згодом 
волею долі почав працювати в 
МЕГУ на щойно створеному 
юридичному факультету. Аби 

фаховий рівень був належний 
вирішив заочно здобути юри-
дичну освіту і, так би мовити, 
для чистоти експеримен-
ту поступив у Волинський 

національний університет, 
який успішно закінчив у 2011 
році. 

- -  П а р а л е л ь н о ,  к а -
жуть,  навчалися ще в 
докторантурі?

--Так, пощастило на-
вчатися в докторантурі 
Національного педагогічного 
у н і в е р с и т е т у  і м е н і 
М.П.Драгоманова – теж 
неоцінений досвід, який є 
сьогодні надзвичайно ко-
рисним і в науковій роботі, 
і роботі декана юридичного 
факультету. Сподіваюсь це 
сприятиме зміцненню на-
ших позицій, а головне до-
поможе студентам вийти на 
новий рівень професійної 
підготовки. 

Спілкувався Іван Долюк, 
студент факультету 

журналістики

Андрій Матвійчук: «Пріоритети — 
науковій діяльності»

Нині радіо більше, 
як хобі, адже основні завдання 
тут, в МЕГУ 

Ми зацікавленні, щоб наші 
студенти мали якомога 
більше конкурентних переваг
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Проходити навчальне 
стажування у провідних 
вищих навчальних закла-
дах Європи відтепер мають 
змогу студенти факуль-
тету європейської освіти 
Міжнародного економіко-
гуманітарного університету 
імені академіка С. 
Дем’янчука. 

 Це стало можливим 
завдяки спільним навчаль-
ним програмам МЕГУ та 
університету прикладних 
наук імені Я. Кодолані 
(Угорщина). Відтак сту-
д е н т и  М Е Г У  м о ж у т ь 
брати участь у програмі 
мобільності студентів Ерас-
мус, яка реалізовується 
угорським навчальним за-
кладом. Як розповіла декан 
факультету європейської 
освіти МЕГУ Ніна Миро-
нець, програма мобільності 
с т у д е н т і в  Е р а с м у с 
передбачає навчальне ста-
жування у провідних ВНЗ 
європейських країн і про-
ходження практики у готе-
лях Іспанії, Італії, Греції та 
інших країн для студентів, 
які здобувають освіту за 
спеціальністю «Готельна 
справа і туризм». 

— Програма Ерасмус 
реалізовується у двох на-
прямках, — зазначає Ніна 
Миронець. — По-перше, 
це програма студентської 
академічної мобільності, 
яка дає змогу студенту про-
вести семестр навчання в 
одному з вузів-партнерів 
університету прикладних 
наук імені Я. Кодолані у 
Європі. На період проход-
ження навчального ста-

жування студент отримує 
окрему стипендію, яка 

покриває його витрати під 
час перебування за кор-
доном. Необхідною умо-
вою участі в програмі є 
володіння англійською мо-
вою мінімум на середньому 
рівні. Другий напрямок 
програми — це професійна 
практика студентів. У цьо-
му плані українські студен-
ти мають неабияку пере-
вагу перед іноземцями, 

адже вільно володіють 
українською та російською 

мовами. Зважаючи на те, 
що ці країни користують-
ся популярністю серед 
туристів пострадянського 
простору, наших студентів 
із задоволенням запрошу-
ють на роботу. 

До речі, двоє студентів 
М Е Г У  в ж е  у  л ю т о м у 
їдуть за цією програмою 
на навчання у Бельгію в 
Hogeschool West-Vlaanderen. 

До цього студенти вже про-
вели навчальний семестр в 
Угорщині. 

А н а с т а с і я  Н ау м е ц ь , 
с т у д е н т к а  ф а к ул ьт е т у 
європейської освіти МЕГУ: 
“Я їздила на семестр на-
в ч а н н я  в  Уг о р щ и н і  і 
там мені дуже сподоба-
лося.  Адже це хороша 
можливість покращити 
знання англійської мови, 
ц і к а в о  о р г а н і з о в а н и й 
сам навчальний процес і, 
звичайно, нові знайом-
ства із студентами різних 
країн, які навчалися разом 
з нами. Дізнавшись про 
можливість поїхати на на-
вчальне стажування ще 
в одну країну Європи я 
вирішила обрати Бельгію, 
а саме навчальний заклад 
Hogeschool West-Vlaanderen. 
Я  з д о б у в а ю  о с в і т у  з а 
спеціальністю «Готельна 
справа і туризм». З огляду 
на те, що в бельгійському 
в у з і  з а  с п е ц і а л ь н і с т ю 
«туризм» навчалися во-
сени, нам дозволили об-
рати будь-яку економічну 
спеціальність. Тому я об-
рала міжнародний бізнес 
менеджмент. Навчання у 

Бельгії розпочинається з 
11 лютого і триватиме до 30 
червня. Сподіваюся, що це 
не остання моя поїздка на 
навчання за кордон і хочу 
спробувати влітку пройти 
практику в одній із країн 
Європи.

Вікторія Ричко, 
студентка факультету 

журналістики

Студенти МЕГУ навчатимуться 
в Бельгії

Програма мобільності студентів 
Ерасмус передбачає навчальне 
стажування у провідних ВНЗ 
європейських країн

На період проходження 
навчального стажування студент 
отримує окрему стипендію, яка 
покриває його витрати під час 
перебування за кордоном
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Студент заочного 
відділення історико-
філологічного факультету 
нашого університету Іван 
Хміль днями отримав ди-
плом магістра. Він — зви-
чайний студент, але має… 
сан священика.  Відразу 
ж після захисту диплом-
них робіт, а це, до речі, є 
перший випуск заочників-
магістрів з історії в 
МЕГУ, кореспондент «7 
поверху» поспілкувалася з 
цією непересічною 
людиною.

— Де здобували сан свя-
щеника? І, можливо, ще 
десь навчалися?

— Сан священика я 
з д о б у в а в  у  Л ь в і в с ь к і й  
духовній семінарії  та в 
І в а н о - Ф р а н к і в с ь к о м у  
теологічному  інституті. 
Та к о ж  щ е  н а в ч а в с я  у 
Львівському технікумі 
з а л і з н и ч н о г о  т р а н с -
п о р т у,  і  о ц е  з а р а з 
закінчив Міжнародний 
Економіко-гуманітарний 
університет.

— Якщо Ви  вивчилися 
на священика, то навіщо 
вам друга  вища осв іта 
історика?

—  М е н е  і с т о р і я 
ц і к а в и л а  з  д и т и н -
ства. У школі в нас при 

к р а є з н а в ч о м у   м у з е ї 
б у в  г у р т о к  « Ю н и х 
краєзнавців», і я був ек-
с к у р с о в о д о м  в  ц ь о м у  
м у з е ї .  П і з н і ш е  п е р е д і 
мною стояла дилема: куди 
йти вчитися? Спочатку 
п л а н у в а в  н а в ч а т и с я  у 
Львівському університеті 
н а  і с т о р и ч н о м у 
факультеті ,  але  т ільки 
з а к і н ч и в  п і д г о т о в ч е 
відділення. А потім все-
таки теологія переважила  
—  я поступив у Львівську 
духовну семінарію. Влас-
не, напевне, під впливом 

вивчення історії .  Тому 
що, вивчаючи  історію 

греко-католицької  церк-
ви, мене настільки нади-
хнув подвиг  священників 
підпілля, що я вирішив 
змінити фах з історика на 
теолога. А потім, коли вже 
став священиком,  не по-
лишав самоосвіту, і свою 
мрію дитинства хотів за-
вершити, та ще й отрима-
ти  історичну освіту.

— Чим цікаві наші сту-
денти?

—  К о ж е н  і з  н а -
ш и х  с т у д е н т і в  —  ц е 
о с о б и с т і с т ь .  Ч о г о с ь  в 
житті вже кожен досяг-

нув:  хтось працює ви-
кладачем, хтось працює 
на юридичній ниві… Я 
найстарший в групі, але 
коли спілкуюся з сучас-
ною молоддю, то відчуваю 
себе молодшим.  Чесно 
кажучи, не відчуваю, що 
мені вже за сорок, і ра-
зом з тим, спілкуючись 
з  с ь о г о д н і ш н і м  м о л о -

дим поколінням,  вірю в 
завтрашнє майбутнє. Бо я 
бачу яка сьогодні молодь: 
цілеспрямована, наполе-
глива, знає, чого в житті 
хоче, прагне досягати чо-
гось в житті моральними 

методами.
— Чому саме присвяти-

ли свою дипломну роботу?
—  Б у л о  б ,  н а п е в н о 

дивно,  якби священик 
не взяв тему церкви в тій 
чи іншій формі, але на 
захисті  я  наголошував 
на тому, що дуже мало і 
неґрунтовно висвітлений 
період греко-католицької 
церкви на Волині і Поліссі 
в ХХ столітті. Тобто, про 
це майже нічого немає, і 
мене це цікавило. Хоча й 
готувався йти на місійні 
терени,   щоправда,  не 
знав де це буде — чи Во-
л и н ь ,  ч и  Д о н е ц ь к ,  ч и 
Крим. Але разом із тим 
п р о  г р е к о - к а т о л и ц ь к у 
церкву на Волині знав 
дуже мало. Вже коли сам 
досліджував цю тематику, 
то дуже багато відкрив 
нового для себе.

— Які  враження за-
лишилися після навчання в 
університеті?

— Найкращі. Ні разу 
за весь період свого на-
вчання не жалкував, що 
поступив саме в МЕГУ. 
Я вважаю, що ніколи не 
варто шкодувати про те, 
що робиш. Можна щось 
аналізувати… Але й цьо-
го в мене не було. Я не 
шкодував, що поступив 
сюди,  що вибрав саме 
історію. Бог так дав, що 
в нас група дуже гарна. 
Тому  дякую Богові, що 
так сталось, і що ми всі тут 
зібралися. А фах історика, 
який  вже здобув, дає мені 
можливість краще, глибше 
і більш впевненіше служи-

ти Богові через служіння 
людям.

Сніжана Твардовська, 
студентка факультету 

журналістики

Непересічний студент
Історія спонукала стати священиком, духовний сан — вивчати історію

Кожен із наших студентів — 
це особистість

Ніколи не варто шкодувати 
про те,  що робиш. Можна 
щось аналізувати…
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Для будь-якого університету хоро-
ша бібліотека – це гарант якісної 
освіти студентів. Справжнім пала-
цом Книги можна сміливо назвати 
бібліотеку Міжнародного економіко-
гуманітарного університету імені 
академіка Степана Дем’янчука. Адже 
цього року наш університет святкує 
свою двадцяту річницю. Впродовж 
багатьох років разом з вузом розви-
валася та збільшувалася і бібліотека, 
про яку чи не найбільше знає її 
директор Лідія Петрівна Пабат.

Лідія Петрівна працює  в МЕГУ  
з самого його заснування. Спочатку 
вона обіймала посаду завідуючої 
бібліотекою, а коли інститут от-
римав статус університету, стала 
директором бібліотеки. Пригадує, 
як змінювалася бібліотека упродовж 
багатьох років. 

Ще  в перший час бібліотека була 
значно меншою, але й факультетів 
було менше, тому й необхідних книг 
завжди вистачало. І хоча тоді було 
важче віднайти  потрібну літературу, 
однак  велику її кількість приносили  
викладачі, бібліотекарі, студенти. 
Безперечно, величезних зусиль до 
розбудови бібліотеки доклав  заснов-
ник університету Степан Якимович 
Дем’янчук. 

Саме Степан Якимович започат-
кував традицію, добровільну акцію 
під назвою «Подаруй бібліотеці 
книгу». Професор Віктор Іванович 
Завацький теж шукав та звідусіль 
привозив книжки до університету. 
Всі охочі передавали свої книги у 
надзвичайно великих кількостях до 
бібліотеки, а вже тут її працівники 
опрацьовували ті надходження, не 
нехтуючи жодним підручником. 
Разом з тим, виділялися кошти  на 
закупівлю нових книг, аби студенти 
отримували повноцінні знання та 
справді якісну освіту. Саме таким 
чином і формувався бібліотечний 
фонд нашого університету.

З роками університет міцнішав, 
з б і л ь ш у в а в с я ,  н а л а г о д ж у в а в 
міжнародні зв’язки, отримував наго-
роди, подяки та визнання, а разом із 
ним збільшувалася і модернізувалася 
б і б л і о т е к а .   Та  й  в и п ус к н и к и 
радо віддячують університету за 
отримані знання, тому теж  дарують 
бібліотеці різноманітну  літературу 
та допомагають в її оснащенні. Крім 
українських видань, тут є ще й книги 
польською, німецькою, російською, 
англійською, французькою мовами. 
Є й багато художньої літератури, 
в тому числі і  класичної, проте 
сьогодні молодь не зацікавлена в 

ознайомленні з класикою і надає 
перевагу критиці або скороченому 
варіантові твору. Щоб заохотити 
студентів до читання, в бібліотеці 
проводиться чимало масових заходів, 
спрямованих на ознайомлення мо-
лодих людей з книгою. Словом, тут є 
все, що необхідно  для поглиблення 
знань майбутніх спеціалістів. 

«Ми завжди слідкуємо за тим, 
- додає директор бібліотеки,- щоб 
книги не були  застарілі. Проте варто 
відзначити, що існує ряд класичних 
видань, котрі є підґрунтям будь-якої 
науки і, хоча вони віддруковані ще 
у минулому столітті, проте станов-
лять велику вартість для сучасної 
науки». 

Ділиться пані  Лідія також і 
успіхами нещодавніх нововведень, і 
планами на майбутнє. Вже декілька 
років в бібліотеці успішно вико-
ристовують електронні формуля-
ри, що дозволяє набагато швидше 
опрацьовувати запити відвідувачів. 
Та к и й  р е с у р с  п о ч а в  д і я т и  з а -
вдяки співпраці бібліотекарів та 
спеціалістів-інформатиків. Най-
ближчим часом тут планується впро-
вадження новітніх інформаційних 
технологій – створення електронної 
бібліотеки. Подібні нововведення 
дозволять студентам попередньо 
ознайомлюватися із повним обсягом 
будь-якої дисципліни – із лекціями, 
модульними і практичними робота-
ми, завданнями для самостійного 
опрацювання, рефератами та реко-
мендованою літературою до них. 

У новому навчальному семестрі 
фонд бібліотеки поповнився й 
новими надходженнями. Це, зо-
крема,  фахова література з основ 

операційного менеджменту. Ра-
зом з тим, різні видавництва над-
силають до бібліотеки свої ката-
логи, з яких викладачі спільно із 
бібліотекарями обирають та за-
мовляють необхідні підручники. 
Замовлення книг виконується і за 
допомогою мережі Інтернет. Коли є 
потреба в поповненні бібліотечного 
фонду, керівництво університету 
завжди допомагає вирішувати це 
питання.

Починаючи з нового року до 
бібліотеки надходять близько ста 
п’ятдесяти назв періодичних видань, 
серед яких фахові газети та журнали 
з педагогіки, географії, української 
мови, літератури, юриспруденції, 
журналістики та інших спеціалізацій. 
Також тут замовляють зарубіжні ви-
дання, котрі сприяють ознайомлен-
ню студентів нашого університету з 
мовою, нормами та новинами інших 
країн.

«Робота для мене – це жит-
т я … Я к  н е  л ю б и т и  ц ю  р о б о т у, 
коли спільно з усім колективом 
університету ми разом створювали 
нашу бібліотеку. Вона розбудовува-
лася у нашій співдружності… Бо ж 
досягти успіху можна лише разом! 
Та й стільки всього хочеться зробити 
ще…», - підкреслює  Лідія Петрівна. 
Дійсно, коли любиш свою роботу, 
співпрацюєш із людьми, то завжди 
досягаєш бажаного. Тому відвідуйте 
бібліотеку, бережіть надбання тих, 
хто всіх зусиль доклав до її ство-
рення.

Ірина Чорна, 
студентка факультету 

журналістики

Бібліотека МЕГУ – гарант якісної освіти
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Рівненське обласне відділення 
Національного олімпійського комітету 
оголосило імена найкращих за 
підсумками минулого року. 

Члени виконкому відділення 
НОК в області, керівники спор-
тивних клубів і товариств, а також 
журналісти визначали номінантів 
таємним голосуванням. Серед них 
й представники Міжнародного 
економіко-гуманітарного університету 
імені академіка С. Дем’янчука. Так, 
кращим спортсменом став стрілець 
Олег Омельчук — магістрант за 
спеціальністю «фізичне виховання» 
факультету здоров’я, фізичної культу-

ри і спорту. Найкращим спортивним 
організатором став начальник об-
ласного «Інваспорту». Віктор Кучер 
— доцент кафедри теорії та методики 
фізичного виховання і адаптивної 
фізичної культури. Лауреатом номінації 
«Народний вибір» став футболіст-
паралімпієць Ігор Косенко, який 
свого часу навчався на вищезгаданому 
факультеті. Найкращою командою 
2012-го фахівці визнали волейбольну 
жіночу «Регіну-МЕГУ», а спортив-
ним меценатом року став президент 
цього клубу — ректор Міжнародного 
економіко-гуманітарного університету 
Анатолій Дем'янчук.

Спортсмени нашого університету 
увійшли до журналістського рейтингу

Олег Омельчук, майстер спор-
ту України міжнародного класу з 
кульової стрільби, магістрант фа-
культету здоров’я, фізичної культури 
і спорту Міжнародного економіко-
гуманітарного університету імені 
академіка С.Дем’янчука, знову по-
радував вагомими успіхами. 

На чемпіонаті України зі стрільби 
кульової в приміщенні, який щойно 
завершився у Львові, наш снай-

пер був найвлучнішим у стрільбі з 
пневматичного пістолета на 10 м, 
та з малокаліберного — на 50 м. А 
незадовго перед цим Олег виграв 
й міжнародні змагання зі стрільби 
з пневматичної зброї у Мюнхені 
(Німеччина), набравши у сумі 202,7 
очків. 

Нагадаємо, що представник 
МЕГУ був п’ятим на Лондонській 
Олімпіаді.

Снайпер-магістрант став двічі 
чемпіоном України!

У рамках восьмого туру чемпіонату України з волейболу в 
суперлізі серед жінок рівненська «Реґіна-МЕГУ» прийма-
ла на своєму майданчику лідера чемпіонату южненський 
«Хімік». Для наших дівчат це були перші домашні матчі під 
керівництвом нового-старого наставника Валерія Пархо-
менка, який очолював «Регіну» у 2002-2008 роках. 

Незважаючи на грізного суперника, який зумів пройти 
до чвертьфіналу європейського Кубку виклику, рівнянки 
гарно розпочали стартову партію, граючи з южненками 
на одному рівні. Більше того, вони навіть мали шанс 
виграти її, проте через брак у прийомі м’яча поступились 
всього двома очками — 26:28. Другу партію «Регіна» про-
грала «Хімікові» з рахунком 17:25. У третій частині матчу 
рівнянки недовго протистояли южненкам, і знову про-
грали їм — 15:25, та в зустрічі — 0:3. 

Дві партії другої зустрічі для рівнянок знову були 
програшними — двічі по 15:25. Зате наостанок «Регіна» 
дала своїм вболівальникам привід для емоцій. Вона тричі 
виривалась вперед у рахунку — 4:2, 8:4, 19:18. Однак на 
цьому рівнянки зупинились, а южненки довели партію до 
переможного кінця. 

Після домашніх поразок рівненська команда так і за-
лишилась на передостанньому, сьомому місці турнірної 

таблиці, з шістьма очками. А южненська, маючи 42 очки, 
зміцнила свою лідерську позицію.

... а з Криму привезла дві поразки
Знову програшним виявилось турне рівненських 
волейболісток, які цього разу програли євпаторійській 
«Керкнітіді».

 Кримська команда після невдалого закінчення пер-
шого кола чемпіонату України з волейболу в суперлізі, в 
останніх двох турах здобула дві перемоги, і зараз відчуває 
піднесення. А тому рівненська «Регіна» навряд чи могла 
сподіватись виграти бодай партію на виїзді. Дві партії 
першої зустрічі наші дівчата програли відчутно (16:25, 
14:25), лише в третій відстали від суперниць на чотири 
очки (21:25). Друга зустріч пройшла за схожим сценарієм 
(12:25, 13:25), а відставання рівнянок від євпаторійок в 
останній партії складало вже три очки (22:25). 

Наразі «Регіна» так і залишається на сьомому, пере-
достанньому місці турнірної таблиці, з шістьма очками в 
активі. А «Керкінітіда» з 30-ма — замикає четвірку лідерів 
чемпіонату.

«Регіна» мала шанс виграти партію в «Хіміка»...
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Я к  з а х и с т и т и  с е б е 
від грипу? Це запитання 
цікавить багатьох, адже 
ізолювати себе від людей на-
вколо не вийде.  Та до прихо-
ду хвороби можна ретельно 
підготуватися аби найважчі 
дні епідемії не  проводити у 
черзі до терапевта. Тому наш 
сьогоднішній співрозмовник  
медсестра Міжнародного 
економіко-гуманітарного 
університету ім. академіка 
Степана Дем’янчука Вален-
тина Павлівна Захожа. 

-  П а н і  В а л е н т и н о 
у який період зими до вас 
з в е р т а є т ь с я  н а й б і л ь ш е 
студентів?

-- Більшість студентів 
хворіє саме на початку холодів, в листопаді, буває і в 
грудні. Та найбільшого напливу слід чекати зараз, в лютому 
та на початку березня, коли зима відступає, починається 
відлига, тоді імунна система людини ослаблена, а грип 
навпаки активніший. 

- Які методи профілактики ви порадите нашим сту-
дентам?

-- Насамперед тепліше одягайтеся , носіть головні 

убори,  вдома по можливості 
прополіскуйте горло та ніс, 
приймайте противірусні пре-
парати, пийте гарячі чаї з 
медом, а коли все ж почали 
відчувати слабкість чи голов-
ний біль , то не зволікайте, 
звертайтеся до лікарів. Адже 
на сьогоднішній день ле-
вова частка антибіотиків 
безсила  перед мутуючими 
вірусами, необхідне довге 
лікування, підбір правиль-
них препаратів аби хвороба 
повністю відступила. 

- З якими захворюваннями, 
окрім грипу та ОРЗ, студенти 
до вас приходять?

-- Ще важливу роль в 
здоров’ї  молодої людини, 

відіграє харчування. А, як відомо, студенти харчуються 
аби як, нашвидкоруч. Тому часто  скаржаться на болі в 
животі. За свої сорок років роботи,  я бачила багато хворих 
з різними проблемами та  більшість з них потрапляють на 
лікарняне ліжко через власну необережність та байдужість 
до свого здоров’я, тому бережіть себе, і будьте здорові.

Ольга Волкова, 
студентка факультету журналістики

До зброї, грип наступає! 

С т у д е н -
т и  М і ж н а р о д н о г о 
економіко-гуманітарного 
у н і в е р с и т е т у  і м е н і 
академіка С.Дем’янчука, а 
також усі охочі, незалежно 
від віку та місця прожи-
вання, мають унікальну 
можливість взяти участь в 
інноваційному освітньому 
проекті «Англійська мова 
в Фінляндії». Проектом 
передбачаються навчальні 
курси англійської мови 
з активним використан-
ням комунікативних методик у 
Західно-Фінляндському коледжі (м. 
Гуйттінен). 

Метою курсу є отримання базових, 
або вдосконалення мовних навичок під 
час вільного спілкування англійською 
мовою за обраною слухачами тема-
тикою. Навчання, яке триває два або 
чотири тижні, проводять викладачі з 
США, Великої Британії, Австралії, які 

є носіями мови. Воно комбінується 
з інтерактивним відпочинком та 
дозвіллям в англомовному середовищі. 
Студенти та слухачі мешкають в сучас-
них кампусах, отримують чотирира-
зове харчування в їдальні коледжу з 
традиційною фінською кухнею, до 
їхніх послуг — більярд, дартс, ігровий 
спортзал, басейн та сауна. Також 
проводиться низка захоплюючих 
екскурсій, серед яких пароплавний 

тур до шведської столиці 
Стокгольму. 

Слухачі курсу мають 
чудову можливість познай-
омитись з культурою та по-
бутом Фінляндії, дізнатись 
про особливості бізнесу 
та соціально-економічної 
політики країни, отримати 
нові міжнародні знайом-
ства, а головне, освоїти 
якісний рівень знан-
ня англійської мови, що 
відкриває нові перспекти-

ви для особистого розвитку 
молодої людини. 

По завершенню курсу слухачі от-
римують європейський сертифікат.

МЕГУ сприяє слухачам в 
оформленні віз. Найближча дата 
виїзду 25-го лютого. 

Детальну інформацію про проект 
та умови участі можна дізнатись на 
сайті einf.regi.rovno.ua чи за телефо-
ном (098) 5000-286. 

Англійську пропонують вивчати у Фінляндії


